

## Referat af bestyrelsesmøde i gårdlauget den 13. juni 2022

Til stede: Cicéla, Rasmus og Merete (referent)

Fraværende: Larry, Rikke, Karen og Jakob

1. Gårdvandring maks. 40 min. (vi mødes ved scenen)
2. Godkendelse af dagsorden
3. Siden sidst v/kontaktpersoner
4. Sommerfest – er alt på plads
5. Sociale arrangementer - Gårdvandring beboere
6. Opdateret regnskab og timeregnskab/afspadsring v/Rasmus
7. Faldunderlag (kontakt til Teknisk Forvaltning) v/Rasmus
8. Bordebænkesæt v/Larry
9. Skrald sydenden
10. Plejeplan landskabsarkitekt (skal læses inden mødet)
11. Prioritering af 5-års plan - hvad skal laves og økonomi
12. Oversættelse af gådregler til engelsk
13. Dato for næste bestyrelsesmøde
14. Evt.

### **1. Gårdvandring maks. 40 min. (vi mødes ved scenen)**

Udsættes til næste møde grundet deltagerantal.

### **2. Godkendelse af dagsorden**

Godkendt.

### **3. Siden sidst v/kontaktpersoner**

Der skal indhentes tilbud på opsætning af holdbare stolper til et kvashegn bagved cykelskuret. Det er klima- og biodiversitetsvenligt og så kan vi bruge alt busk- og træafklip mv. i hegnet. Merete sørger for at få tilbud hjem.

Hække skal klippes lige i højden.

Cykler skal parkeres ved henviste områder og ikke låses fast til lygtepæle, etc. Judith og Søren skal kunne komme til i deres arbejde og ikke løfte rundt på tunge cykler.

Al form for benzindrevne motorkøretøjer bedes parkeres udenfor gårdens område.

Judith og Søren arbejder de næste 14 dage mest for Vest, hvorfor de afspadsrer timer i Øst.

### **4. Sommerfest – er alt på plads**

Musikerne er på plads. Gårdlauget mødes kl. 12 ved Scenen og forbereder bl.a. plads til kagebord. Indkøb af kul til evt. grillning ved 17-tiden sørger Jakob for. Og vi krydser fingre for godt vejr.

### **5. Sociale arrangementer - Gårdvandring beboere**

Udsættes til næste møde grundet deltagerantal.

### **6. Opdateret regnskab og timeregnskab/afspadsring v/Rasmus**

Judith er lidt på vej ned i overarbejdstimer, men skal sørge for afspadsring når det er muligt.

Mht. regnskab er der ikke brugt mange midler siden sidste møde. Der er indkøbt lidt planter. Det er formand og kasserer der underskriver bilag med kontonummer. Rasmus har gjort et stort arbejde med regnskab og budgettal. Når det er helt færdigt lægges det på Probo og opdateres løbende. Tak Rasmus 😊

#### **7. Faldunderlag (kontakt til Teknisk Forvaltning) v/Rasmus**

Udsættes til næste møde.

#### **8. Bordebænkesæt v/Larry**

Udsættes til næste møde da Larry var fraværende.

#### **9. Skrald sydenden**

Judith har orienteret om, at Søren og hun de sidste 3 uger har brugt 3 timer i gennemsnit per uge på oprydning i skuret i sydenden. Punktet tages op på næste møde, da vi skal ha' fundet en ordning.

#### **10. Plejeplan landskabsarkitekt (skal læses inden mødet)**

Udsættes til næste møde grundet lille fremmøde og hvor vi starter mødet med gårdvandring.

#### **11. Prioritering af 5-års plan - hvad skal laves og økonomi**

Udsættes til næste møde grundet lille fremmøde.

#### **12. Oversættelse af gårdregler til engelsk**

Rasmus vil gerne "kigge" på oversættelse.

#### **13. Dato for næste bestyrelsesmøde**

Næste bestyrelsesmøde bliver den 16. august 2022 kl. 19.00.

#### **14. Evt.**

Brændstofdrevene køretøjer bør ikke være i gården, men skal være i gaden. Ordensreglerne skal revideres og til afstemning på næste generalforsamling.